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Minutes
Meeting Date: Wednesday, September 22nd, 2021  会议日期：周三2021.09.22
Time: 7:00pm – 8:30pm                                                  会议时间：7:00pm – 8:30pm  
Location: Via Zoom                                                          会议地点：ZOOM
Chair:Tammy Baltz and Kristin McAllister                    会议主持人：Tammy Baltz and Kristin McAllister ，
Attendance: 100+                                                             与会者：100+

	Description 会议内容
	Speaker发言人

	Welcome and Introductions 
欢迎和介绍
	Tammy Baltz

	Principal’s Report 校长的报告
· Shared examples 4 Pillars approach to learning (social emotional, student engagement, inclusion and diversity, and indigenous teaching and learning)
分享了4大学习支柱的实例（社交 与情绪学习，学生参与，包容性和多样性，原住民教与学）
· Mr. Sandher shared some athletics are starting including cross country and volleyball and trying to get a teacher sponsor for field hockey. There will be no grade 8 or 9 Rugby this term but will have Senior Rugby in the spring. Spectators are not allowed indoors. The weight room is amazing and expressed thanks to the PAC for their support. 
Mr.Sandher 分享了一些 已经开展的运动项目，包括CORSS COUNTRY ,排球，学校正在努力寻找曲棍球的赞助教师。这学年将没有8年级和9年级的橄榄球队，但是明年春天会有高年级的橄榄球队。观众不得进入室内观摩比赛，装修后的举重室很棒，感谢PAC的支持。
· Mr. Sandher provided an update on anti-racism activities at the school and some aspects will be included into PE class.
Mr. Sandher提供了学校反种族主义活动的最新情况，部分内容将纳入体育课。
· There is a club day next week with 41 clubs
下周有俱乐部日，一共41个俱乐部将参加。
· Byng has a new indigenous logo which is being painted onto the gym floor
Byng 有了一个新的原住民风格的标志，正在被画在体育馆的地板上。
· The school continues to be focused on safety including mask policy, physical distancing and washing/sanitizing hands
学校继续关注安全，包括戴口罩的政策，保持身体距离和洗手/消毒。
· Josy Silva is in a new VSB role as the Safe and Caring Schools Liaison for Byng to assist with supporting disengaged youth, community outreach, focus on restorative justice. 
Josy Silva被温哥华教育局任命为BYNG的安全和关爱学校联络员，协助支持失学青年，社区外展，专注恢复正义性。
· Mr. Wilmann advised on student expectations for FIT
Mr. Wilmann就学生对FIT的期望提出建议。
· The school received significant updates to the gym, auditorium, wood shop and metal shop as part of the seismic upgrades
作为抗震升级的一部分，学校对健身房，礼堂，木工车间，金属车间进行了重大装修。
· There will be a special Grade 8 day in lieu of the Grade 8 camp.
将有一个特殊的8年级日来代替8年级营地日。
· September 29th there will be an assembly for National Day for Truth and Reconciliation.
9月29日，学校将举行全国真相与和解日集会。

	D. Wilmann

	PAC update and Motion to approve funding for the auditorium
PAC 更新和批准为学校礼堂翻新提供资金的动议。
· PAC will be hosting it’s AGM October 20th and thanks to everyone who has volunteered to run. 
PAC将于10月20日举行年度会议，感谢所有志愿者。
· Motion to approve $20,000 toward the purchase of a new lightboard 
批准20000元购买新灯板的动议。
· Kristin McAllister proposed; Christine McDougall seconded (Motion carries)
                             Kristin McAllister提意, Christine McDougall赞成（动议执行）
	Tammy Baltz, Co-Chair
Kristin Mcallister, Co-chair

	General Q & A  提问和回答
	D. Wilmann

	Meeting adjourned at 8:30pm  会议结束 8：30 pm
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